
Město Švihov 

Zastupitelstvo města Švihov 

    

 

Z á p i s 

ze zasedání Zastupitelstva města Švihov č. Z/7/15, konaného dne 14.04.2015 od 18.00 hod. v malém sále 

KD Švihov – Švihov, Tyršova 274.            

 

Zasedání Zastupitelstva města Švihov (dále „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.00 hod. starostou města 

PaedDr. Václavem Petrusem (dále jen „předsedající“). Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu 

s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu zasedání podle 

§ 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a 

to od 02.04.2015 do 14.04.2015 (příloha č. 1). Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 

Starosta z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 2) konstatoval, že přítomno je 7 členů 

zastupitelstva (z celkového počtu 7 členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 

zákona o obcích).   

Dále přítomni: 18 občanů – viz. prezenční listina 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele  

Starosta určil ověřovatele zápisu Vladimíru Beštovou a Jiřího Ungera, zapisovatelem Z. Urbánka.  

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu tak, jak byl zveřejněn v pozvánce. 

1. Zahájení.  

2. Ověření zápisu č. 6/2015. 

3. Kontrola plnění usnesení. 

4. Zpráva o činnosti zastupitelstva. 

5. Žádost ČEZ o koupi obecního pozemku p.č. st. 61 v k.ú. Jíno.   

6. Pozemky na výstavbu rodinných domů. 

7. informace o připravovaných kulturních akcích.   

8. Různé. 

  

Před hlasováním dal předsedající možnost členům se vyjádřit. K navrženému programu nebyly vzneseny 

návrhy na doplnění. Předsedající dal hlasovat o návrhu programu zasedání.  

Návrh usnesení:  ZM schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 53/Z7/15 bylo schváleno. 

 

Bod  č. 2 –  Ověření zápisu č. 6/2015 

Ověření zápisu č. 6/2015 provedli Jiří Unger a Vladimíra Beštová. Zápis byl přečten a odpovídá 

projednávaným skutečnostem.   

 

Bod č. 3 –  Kontrola plnění usnesení. 

Ke kontrole není žádný bod usnesení. 

Předsedající informoval, že podle dřívějšího již splněného usnesení se uskutečnilo šetření vzniklé situace u 

starého jezu. Jednání proběhlo za účasti zástupců MěÚ Klatovy – odboru ŽP, Povodí Vltavy, Národního 

památkového ústavu v Plzni, Českého rybářského svazu a Města Švihov. Důvodem svolání jednání bylo, že 

po provedených úpravách na starém jezu je spodní odpadní rameno bez vody, místy pouze se stojatou vodou. 

Závěr jednání je, že úpravy starého jezu byly provedeny v souladu s povolením. Povodí Vltavy situaci neřeší, 

protože se nejedná o vodní tok. Památkáři pouze namítali, že stav nepřispívá ke vzhledu okolí hradu. Město 

podalo při jednání návrh, aby se několikrát za rok zvedlo stavidlo a koryto se propláchlo – by přislíbeno.  Vl. 

Beštová, která se jednání za Město Švihov rovněž zúčastnila, potvrdila průběh jednání, neměla z něho dobrý 

pocit. Je evidentní, že došlo k trvalému zvýšení hladiny náhonu, ochranné ojílování hradu je pod vodou, 

odumírají staré stromy na břehu. Předsedající uvádí, že je to problém především Národního památkového 

ústavu, který má uzavřenou nájemní smlouvu s p. Bernáškem, provozovatelem MEV. Je to o jejich vztahu a 



ujednaných podmínek. Je preferován provoz MVE, vodoprávní povolení p. Bernášek neporušuje. Národní 

památkový ústav přislíbil, že bude staré koryto udržovat a vyřezávat dřeviny.  

Z diskuze vyplynul závěr uložit starostovi, aby informoval Národní památkový ústav v Plzni o závěrech 

diskuze, která byla vedena ohledně stavu staré řeky a starého jezu. 

Návrh usnesení:  ZM ukládá starostovi do 1 týdne napsat na Národní památkový ústav v Plzni o 

závěrech diskuze, která byla vedena ohledně stavu staré řeky a starého jezu. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 54/Z7/15 bylo schváleno. 

 

Bod č. 4 – Zpráva o činnosti zastupitelstva. 
Předsedající seznámil s hlavními body, které projednalo zastupitelstvo města v měsíci březnu: 

- servisní smlouvy se ŠVK Klatovy 

- zveřejněna nabídka na prodej pozemku v Jíně  

- schválení dotace spolkům 

- plán práce Finančního výboru a Kontrolního výboru 

- změna hranice mezi k.ú. Červené Poříčí a k.ú. Lhovice 

- smlouvy o smlouvě budoucí s ČEZ na zřízení věcného břemene 

 

Bod č. 5 – Žádost ČEZ o koupi obecního pozemku p.č. st. 61 v k.ú. Jíno. 

Záměr prodeje obecního pozemku pod transformátorem v Jíně, pozemek st. č. 61 o výměře 5 m2 – zastavěná 

plocha a nádvoří byl zveřejněn na úřední desce. Jediný zájemce je ČEZ Distribuce a.s., který nechává 

zpracovat znalecký posudek na cenu pozemku. Prodej bude odsouhlasen až po dodání znaleckého posudku.   

  

Bod č. 6 – Pozemky na výstavbu rodinných domů. 

Předsedající uvádí, že stoupá zájem o stavební pozemky. Z toho důvodu město obeslalo majitele pozemků ve 

třech lokalitách – Za tratí, Záhumenice a U školy. Majitelé ze dvou lokalit – Za tratí a Záhumenice souhlasí 

s prodejem pozemků, u lokality U školy jeden majitel nesouhlasil. U dvou možných lokalit byla zvážena 

náročnost na vybudování sítí a atraktivita. Za tratí není přivedena voda, výškově je část pozemků nad 

vodojemem. Výhodnější se jeví lokalita Záhumenice, kde se nechá předpokládat i větší zájem o pozemky, 

protože je blízko centrum města, škola i zdravotní středisko. Na promítnutém katastrálním snímku lokality 

Záhumenice je vyznačena část, která je určena pro zástavbu pro bydlení. Pozemky, které vlastní Agromachine 

a ZEMPO Švihov, budou směněny za pozemky města. S ostatními majiteli jsou uzavřeny smlouvy o smlouvě 

budoucí na výkup těchto pozemků. Výkup by se měl uskutečnit ještě v letošním roce, aby mohly být zahájeny 

projektové práce. Část lokality nelze pro zástavbu využít, protože je tam vedení vysokého napětí a jeho 

přeložka do země je drahá.  Dále zadní část pozemků je v ochranném pásmu kravína, toto území je dle 

územního plánu určeno pro průmyslovou zónu. Nyní se proto řeší pouze přední část pozemků pro zástavbu na 

bydlení. 

Diskuze k tomuto bodu: 

p. Král – kudy se plánuje přístupová cesta do této lokality, sítě k jeho domu jsou v malé hloubce, nebude  

               dostatečný spád x předsedající odpovídá, že přístupová cesta bude stávající z Husovo ulice, dojde  

               k rozšíření ze stávajících 3 m na cca 4,5 m. Počítá se s přeložkou (zahloubením) všech sítí.  

               Konkrétně to bude řešit projektant.  

 

p. Cimický - kam povede nová cesta – bude problém např. při zásahu hasičů x předsedající odpovídá, že cesta  

               bude slepá, ale musí být postavena podle norem, všechny dotčené orgány včetně hasičů se k tomu  

               předem vyjadřují. 

 

p. Cimická - dotazuje na stávající cestu při zahradách – zda bude zachována x předsedající odpovídá, že  

  stávající cesta je pozemek města a vede pouze k několika zahradám, ke kterým bude přístup  

  zachován. 

 

p. Král - stavební zákon se nezměnil, když stavěl rodinný dům, tak bylo ochranné pásmo areálu Agromachine    

 Švihov až k jeho zahradě, nyní se plánuje stavět v tomto ochranném pásmu x předsedající odpovídá,  

 že v loňském roce byl zpracován nový územní plán, který ochranné pásmo areálu Agromachine  

 Švihov mění, je zmenšeno vzhledem ke stávajícímu stavu v areálu. Územní plán pořizoval MěÚ  

 Klatovy- stavební úřad, vyjadřovaly se k němu všechny dotčené orgány. Pokud by Agromachine  



 Švihov chtělo měnit výrobní kapacitu, musí respektovat platný územní plán. 

Návrh usnesení: ZM souhlasí s tím, aby bylo nadále jednáno ve věci zasíťování pozemků u lokality 

„Záhumenice“ a ukládá starostovi připravit rozpočtovou změnu na výkup pozemků. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 55/Z7/15 bylo schváleno. 

 

Bod č. 7 – Informace o připravovaných kulturních akcích.  

Předsedající seznámil s programem kulturních akcí: 

5. - 6. 6. 2015 – Švihovské hudební léto – v sobotu bude klasický program s dopoledním a odpoledním 

koncertem, současně proběhne odhalení pamětní desky Janu Součkovi, švihovskému rodáku, prvnímu 

opraváři železničních vozidel. Deska bude umístěna na restauraci „U Hradu“. Odhalení bylo plánováno již 

v loňském roce na jeho rodném domě, ale majitelka domu k tomu nedala souhlas. Při ŠHL bude na hradě 

vystavena replika drezíny.    

Ve výstavní síni hradu bude při ŠHL otevřena velká výstava věnovaná historii Švihova u příležitosti 770 let 

první písemné zmínky o Švihově. Výstava bude trvat až do konce září. 

Pouť – program bude přesunut na hrad, bude postaveno pódium, koncert dvou dechovek, stánky – trh 

rukodělných  výrobků. 

  

Bod č. 8 – Různé. 

 

OZV č.1/205 a OZV č.2/2015 – písemný materiál 

K novým vyhláškám podal informaci tajemník úřadu:  

V souvislosti s novým zákonem o odpadech, který vstoupil v platnost od 1.1.2015, vydává město dvě nové 

obecně závazné vyhlášky. Podle nového zákona je obec povinna zajistit místa pro odkládání veškerého 

komunálního odpadu a místa pro oddělené soustřeďování „tříděného“ odpadu. Kromě dosavadního třídění 

papíru, plastů, skla a nebezpečného odpadu, je nově stanovena povinnost zajistit místa pro soustřeďování 

kovů a biologicky rozložitelných odpadů. Nová OZV č. 1/2015 „o stanovení systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů“ řeší místa pro shromažďování jednotlivých 

druhů odpadů následovně: 

1. Papír, sklo, plasty 

    Zvláštní sběrné nádoby (kontejnery) barevně odlišené jsou trvale umístěny 

    - ve Švihově – ulice Vrchlického, Čechova, Tyršova a K Lesovně 

    - v obcích Kokšín, Třebýcinka, Lhovice, Stropčice a pouze sklo a plasty v obcích Jíno, Kaliště a Kamýk 

2. Nebezpečný odpad – včetně elektroodpadu 

    Sběr a svoz je zajišťován dvakrát ročně jejich odebíráním na předem vyhlášených přechodných  

    stanovištích ve Švihově, Lhovicích, Kokšíně, Vosí, Kamýku, Třebýcince, Kališti, Stropčicích a Jíně. 

3. Objemný odpad 

    Sběr a svoz objemného odpadu je zajišťován dvakrát ročně jeho odebíráním na předem vyhlášených  

    přechodných stanovištích ve Švihově, Lhovicích, Kokšíně, Kamýku, Třebýcince, Kališti, Stropčicích a Jíně. 

4. Biologicky rozložitelný odpad rostlinného původu 

    - Ve Švihově lze biologicky rozložitelný odpad ukládat v době od 1.4. do 31.10. do kontejneru umístěném  

      v areálu Šťárovny po předchozí dohodě s p. Ungerem č.t. 724180129 (areál není trvale otevřený). 

   -  Sběr a svoz biologicky rozložitelného odpadu je zajišťován dvakrát ročně jeho odebíráním na předem  

      vyhlášených přechodných stanovištích ve Švihově, Kokšíně a Lhovicích. 

   -  Město plánuje zakoupit cca 300 ks kompostérů a většinu jich bezplatně zapůjčí vlastníkům nemovitostí,  

      aby takto likvidovali biologicky rozložitelný odpad na svém pozemku (zájem občanů o zapůjčení  

      kompostérů byl zjišťován dotazníkovým šetřením). S jejich dodáním se počítá v měsíci srpnu. 

   - Město bezplatně zapůjčuje štěpkovače, kterými se nechají zpracovat větve do průměru 4,5 cm a odpad  

      následně použít na vlastním pozemku. 

   - Město samostatnou OZV č. 2/2015 stanovilo systém komunitního kompostování – biologicky  

     rozložitelný odpad z údržby veřejné zeleně a odebraný od občanů do kontejnerů bude ukládán na  

     komunitní kompostárně (při komunikaci na Třebýcinku). 

5. Kovy 

    Kovy jsou shromažďovány do samostatných velkoobjemových kontejnerů umístěných: 

    - u hasičské zbrojnice ve Švihově (trvale přístupný) 

    - v areálu Šťárovny po předchozí dohodě s p. Ungerem č.t. 724180129 (areál není trvale otevřený)  



 

6. Směsný komunální odpad 

    Směsný komunální odpad je odpad, který zbyde po vytřídění výše uvedeného odpadu.  

    Ukládá se do sběrných nádob (popelnice ….) a je odvážen smluvní firmou celoročně vždy v úterý    

    1x za 14 dnů. 

Předsedající k tomu dodává, že v průměru 25 % odpadu v popelnicích je bioodpad, který tam být nemá. 

Tříděním by se mělo snížit množství vyváženého komunálního odpadu. U bytovek jsou kompostéry již 10 let, 

jsou s tím dobré zkušenosti, nezapáchá to, snížil se objem odpadu v popelnicích. 

Návrh usnesení:  ZM schvaluje vydání OZV č. 1/2015 o stanovení systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem 

na území města Švihov. 

Výsledek hlasování: pro 7 , proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 56/Z7/15 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení:  ZM schvaluje vydání OZV č. 2/2015, kterou se stanoví systém komunitního 

kompostování a způsob využití zeleného kompostu k údržbě a obnově veřejné zeleně na území města. 

Výsledek hlasování: pro7, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 57/Z7/15 bylo schváleno. 

 

Pronájem bytu č. 8 v č.p. 429 Kolářova ulice. 

Tajemník úřadu seznamuje, že předsedkyně Stavebního a nájemního družstva Švihov E. Baxová zaslala zápis 

ze schůze družstva  konané dne 10.04.2015, kdy byla schválena změna členství v družstvu na základě 

podepsané Smlouvy o převodu členských práv a povinností v družstvu mezi p. Jarmilou Tremlovou, bytem 

Švihov, Kolářova č.p. 429 a p. Zdeňkem Kolářem, bytem Brněnská 4104/14A, Hodonín. Členství paní 

Tremlové bylo ukončeno ke dni 31.3.2015 a p. Kolář je členem družstva od 1.4.2015.  Na základě této změny 

žádají i o schválení změny nájemce, neboť se jedná o nájemní byt města. Změna nájemce bude provedena 

dnem schválení zastupitelstvem. 

K předloženému návrhu nejsou žádné dotazy či připomínky.  

Návrh usnesení: ZM souhlasí s přidělením bytu č. 8 v č.p. 429 ve Švihově, Kolářova ulice panu Zdeňku 

Kolářovi, bytem Brněnská 4104/14A, Hodonín za stávajících podmínek s tím, že mezi stávajícím 

nájemce a p. Kolářem došlo k převodu členských práv a povinností ve Stavebním a nájemním družstvu 

Švihov.  

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se  0.   Usnesení č. 58/Z7/15 bylo schváleno. 

 

Účelový příspěvek ZŠ a MŠ Švihov 

Předsedající podal informaci, že kulturní komise projednávala podporu dechového souboru školy. Kapelník 

spolu s ředitelkou školy mají zpracované priority, které řeší vybavení orchestru. Škola nemá dostatek 

prostředků na plné pokrytí materiálových potřeb orchestru. Komise doporučila, aby město poskytlo prostředky 

na obnovu nástrojů  - navrhuje poskytnout škole účelový příspěvek ve výši 100 tis. Kč na opravu nástrojů a 

případně na nakoupení nových. Následně bude zpracována rozpočtová změna.  

Návrh usnesení:  ZM souhlasí s navýšením příspěvku příspěvkové organizaci ZŠ a MŠ Švihov o částku 

100.000,- Kč účelově určených na opravu nástrojů a případně nakoupení nových nástrojů pro dechový 

orchestr školy.  

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Usnesení č.59/Z7/15 bylo schváleno. 

 

Akce ve Švihově 

Předsedající informoval o stavebních akcích, které v nejbližší době proběhnou: 

Odstranění benzinové stanice ve Švihově bude provedeno do poloviny května. Podle projektanta byl rozpočet 

na odstranění stavby cca 700 tis. Kč, město oslovilo přímo specializovanou firmu, která stavbu benzinky 

zlikviduje za 70 tis. bez DPH. Bude vyndána pouze jedna nádrž, druhá bude vyčištěna a ponechána v zemi, 

protože v blízkosti je vzrostlá jedle. Prostranství zůstane volné, povrch bude upraven štěrkem. Jedle bude 

využita jako vánoční strom.   

 

Obnova povrchu v Nádražní ulici 

V letních měsících, pravděpodobně v červenci a srpnu, bude Ředitelství silnic a dálnic provádět obnovu 

povrchu v Nádražní ulici. V loňském roce tam město vybudovalo chodníky, v komunikaci jsou propadlé 

poklopy, voda stojí na komunikaci. Ředitelství silnic a dálnic provede opravu celého povrhu, technologie 



umožní pouze jednosměrný provoz. V červnu bude znám již dodavatel, budou upřesněny podmínky a 

omezení. Jednosměrný provoz bude směrem od Klatov, směrem od Plzně bude objížďka přes Švihov – 

Malechov. Město bude hradit nákup 26 ks kanalizačních samonivelizačních poklopů, jejich osazení provede 

na své náklady Ředitelství silnic a dálnic.  

 

Prevence drog 

Město Klatovy zaslalo dopis, kterým žádá o finanční podíl na financování projektu na prevenci drog. 

Příspěvek ej ve výši 2,-Kč na 1 obyvatele. Projekt bude realizovat agentura „Ulice“.  

Návrh usnesení:  ZM souhlasí s uzavřením smlouvy o spolupráci v oblasti prevence drog s Městem 

Klatovy.  

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Usnesení č. 60/Z7/15 bylo schváleno. 

 

Žádosti spolků o dotaci 

Zaslané žádosti o poskytnutí dotace z programu podpory akcí spolků: 

ZO ČZS Švihov – žádají o dotaci ve výši 2.000,-Kč na uskutečněný zahrádkářský ples 

Komunitní škola – žádá o dotaci ve výši 2.000,- Kč na VU3V – jarní seminář – architektura 

Návrh usnesení:  ZM souhlasí s poskytnutím dotace z Programu podpory akcí spolků: 

ZO ČZS Švihov  - ve výši 2.000,-Kč na uskutečněný zahrádkářský ples 

Komunitní škola - ve výši 2.000,- Kč na VU3V – jarní seminář – architektura 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Usnesení č. 61/Z7/15 bylo schváleno. 

 

Žádost o povolení taneční zábavy 

FC Švihov žádá o povolení taneční zábavy v KD Švihov s kapelou Extra Band dne 16.5.2015. Předsedající 

k tomu uvádí, že dosud nebyl se žádnou zábavou problém a proto doporučuje žádost schválit za již dříve 

stanovených podmínek.  

Návrh usnesení:  ZM souhlasí s uskutečněním taneční zábavy v KD Švihov s kapelou Extra Band dne 

16.5.2015 pořadatelem FC Švihov. 

Výsledek hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Usnesení č. 62/Z7/15 bylo schváleno. 

 

Diskuze: 
p. Špeta  - k rekonstrukci Nádražní ulice – když bude nový speciální povrch, jak to bude při jeho opravě, např.  

při poruše vody x předsedající odpovídá, že podmínky vstupu do komunikace stanoví majitel       

komunikace, které se budou muset dodržet. 

 

p. Baxa - měl přislíbenu opravu uzávěru vodovodní přípojky – již asi 10 let, ale i když se několikrát  

                opravoval povrch komunikace, nikdy oprava nebyla provedena. Při poruše se sice již nemusí  

                uzavírat celý řad, ale pouze část ulice x předsedající odpovídá, že je to tak frekventovaná ulice, že  

                při poslední opravě povrchu bylo málo času na opravu přípojky, došlo by k postupnému propadu  

                výkopu. 

              - město by mělo požádat dopravní inspektorát, zda přepravci materiálu z lomů dodržují podmínky –  

                náklad nepřikrývají plachtami, mají je srolované. Již dříve požadoval umístění radaru v Čechovo  

                ulici, není tam nic, co by provoz zpomalilo. Od Malechova to mají rozjeto a dojíždí až k sokolovně.  

                Z druhé strany od křižovatky to rozjíždí – už tam nic nepřekáží. Měl by být instalován radar z každé    

                strany. Plzeňský kraj má program, ze kterého lze radary nakupovat.  x předsedajíc reaguje, že  

                vymístění nákladní dopravy ze Švihova se již řešilo dříve – cca v r. 2000, pak ještě později, když se  

                plánovala obalovna v Trnčí. Vždy příslušnými orgány byl učiněn závěr, že je to komunikace II. třídy  

                a ne místní komunikace. Neexistuje možnost omezit tonáž. Omezení rychlosti na 30 km bylo  

                rovněž již dříve žádáno, ale vždy bylo zamítnuto. Dopravní inspektorát to zdůvodnil vždy rozborem  

                nehodovosti v tomto úseku. Požadavek na přechod rovněž nebyl povolen pro malou frekvenci  

                chodců. Radar je asi nejmenší problém, může pomoci, ale není to všelék. 

 

p. Baxa - alespoň radar by částečně pomohl. Šíře chodníků i komunikace – zda to vůbec splňuje podmínky  

                pro komunikaci II. třídy, provoz je zde daleko větší než před 10 lety. x předsedající ještě reaguje, že  

                není problém obnovit všechny dřívější žádosti – snížení rychlosti, vymístění nákladní dopravy.  

                Umístění radaru se musí nechat odsouhlasit Dopravním inspektorátem. 



p. Šperl - k vyhlášce 1/2007 – psi – na celém úseku kolem hradu není žádný koš, kam by se mohly ukládat  

               igeliťáky s exkrementy. Na hrázi od silnice není žádná cedule s upozorněním na venčení psů. x  

               předsedající reaguji, že koše budou instalovány. 

 

p. Šperl - vždy v neděli je voda přechlorovaná, zda to dávkuje automat, dcera má z toho zdravotní problémy x  

               předsedající slíbil provést kontrolní měření. 

 

p. Kohout – měření se dělá 2x týdně na množství volného chlóru  

 

p. Belec – dotazuje se na využití prostranství po benzince x předsedající odpovídá, že prostranství zůstane  

              volné, povrch bude upraven štěrkem, bude tam slavnostní rozsvícení vánočního stromu, přemístí se  

              tam trhovci od nákupního střediska. 

 

p. Hnát - přechod  na křižovatce Za vodou – je to ještě hoří než předcházející stav. Proč nemohl zůstat  

               přechod, když v Soběticích to na stejné komunikaci je udělán nový přechod x předsedající odpovídá,  

               že při projektování to ve Švihově Dopravní inspektorát neodsouhlasil. Ostrůvek délku pro přecházení       

               zkrátil, provoz zpomalil  

 

p. Hnát - nesouhlasí, že se provoz zpomalil, jezdí se rychle, je to první místo pro přecházení při vjezdu do  

              Švihova. Řešilo by to intenzivní osvětlení místa pro přecházení, čí je to osvětlení, pokud města, zda  

              má město zájem o bezpečnost chodců. Pomohl by radar, který zveřejňuje RZ vozidel x předsedající  

              potvrzuje, že je to osvětlení města, osvětluje komunikaci, k instalaci musí být souhlas Dopravního  

              inspektorátu. 

 

p. Král - jezdí po republice, při snížení rychlosti z 90 km na 50 km je ještě použita značka 70 km. U nás je to  

              rovnou z 90 km na 50 km. x předsedající k tomu uvádí, že je sice jednotná PČR, ale prováděné  

              úpravy či stanoviska DI jsou v každém kraji jiné, někde to jde, někde to nejde. 

 

p.Hnát - k uzavření Nádražní ulice připomíná, že v té době bude festival Ceskehrady.cz., mělo by se to sdělit  

              pořadatelům x předsedající reaguje, že včera byli pořadatelé na radnici, bylo již to sděleno, rovněž tak  

              při jednání na Ředitelství silnic a dálnic na konání této akce upozornil. 

 

p. Schejbalová - až bude objížďka přes město, až to pořádně označí na kruhovém objezdu, minule jezdili na  

              Mezihoří a velká nákladní auta musela na konci Švihova couvat 

              - vyčistit kanály v ulici u Agromachine x p. Unger reaguje, že je již město vyčistilo. 

 

p. Králová - dotazuje se na údržbu cyklostezky – na bruslích se tam jezdit nedá pro velké znečištění, zda se  

              budě dělat údržba x předsedající reaguje, že nový úsek do Malechova slouží i jako polní cesty pro  

              mechanizaci z polí, když se znečišťovatel přistihne, tak to po sobě uklidí. Až skončí polní práce,  

              město povrch zamete. 

 

Zasedání ukončeno ve 20.05 hod.     

Přílohy zápisu: 

1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

2) Prezenční listina 

3) OZV č. 1/2015 

4) OZV č, 2/2015  

 

 Zápis byl vyhotoven dne:  15.04.2015         Zapisovatel:  Zdeněk Urbánek 

 

Ověřovatelé: Jiří Unger            ………...…..………………………dne ………………………………….. 

 

  Vladimíra Beštová………. ……………….…………dne ………………………………….. 

 

PaedDr. Václav Petrus, starosta města….……….……………………dne ………..…………………………. 


